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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. november 15-én 

17 órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Cseri Péter 

alpolgármester, Balog Mónika, Dr. Gebauer Béláné, Farkas Ferenc, Katus Norbert, 

Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési képviselők 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Jó estét kívánok, sok szeretettel köszöntök mindenkit a ma 

esti munkaterv szerinti testületi ülésünkön. Kecser István nem tud az ülésen részt venni, ennek 

ellenére a Képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitom.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Cseri Péter és Farkas Ferenc képviselőtársainkat. Aki 

egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Cseri Péter 

és Farkas Ferenc települési képviselőket jegyzőkönyv-

hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A következő napirend tárgyalására teszek javaslatot:  

 

Nyilvános ülés napirendje: 

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ 2013. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ A helyi adók és díjak mértékének felülvizsgálata, döntés az ebrendészeti 

hozzájárulás bevezetéséről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Háromnegyedéves költségvetési beszámoló megtárgyalása, költségvetési rendelet 

módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ 2013. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

6./ A Képviselő-testület 2013. évi munkatervének elfogadása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Igazgatási szünet elrendelése 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

8./ A 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet (SZMSZ) módosítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
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9./ Szűcsi Istvánné kerítésépítés iránti kérelme /kastélykert/ 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ 1956-os emlékmű létesítése NKA pályázat keretében  

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Egyebek 

 

Zárt ülés napirendje: 

12./ Dóczi Barbara Zsófia Sülysáp, Szőlő u. 83/A. szám alatti lakos étkezési térítési 

díjkedvezmény ügyében keletkezett fellebbezés elbírálása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

 

Ügyrendi döntés 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

ismertetett napirendet elfogadta. 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Az előterjesztést mindenki ismeri, elég hosszúra sikerült. 

Pálinkásné Petik Éva: A KEOP pályázat kapcsán mely épületekre esett a választás? 

Horinka László polgármester: A Móra Malom utcai épületén, a Polgármesteri Hivatal 

épületén és a központi ovi épületén kívül minden más épületben gondolkodunk. 

Pálinkásné Petik Éva: A Szent István nyílászárói nagyon cserére szorulnak. Mikorra 

esedékes? 

Horinka László polgármester: A társadalmi egyeztetés már lezárult, a pályázat azonban 

még nem került kiírásra, időnk - azt hiszem - van bőven, de még ajánlatokat sem kaptunk. 

Saalfeldenben tett látogatásunkról még néhány szót szólnék, annyi a különlegessége a 

technológiának, amit itthon nem tudtak megmutatni, hogy nem több medencében, hanem egy 

medencében történik a szennyvíztisztítás minden fázisa, csak időben eltolva. A tapasztalatok 

nagyon jók: míg Magyarországon kiírják a nagy védőtávolságokat, itt szinte semmi 

védőtávolságot nem tartanak. Ezek régi, de átépített telepek. 

Pálinkásné Petik Éva: Hatékonyabbak mint a magyarországi telepek, vagy 

energiatakarékosabbak? 

Horinka László polgármester: Költségtakarékosabbak. Én is kétkedve mentem ki, de a 

látvány, hogy egy tisztavizű patakba ment bele a tisztított víz, engem is meggyőzött. 

Semmilyen habzás nem volt tapasztalható a beömléstől három méterre, semmi olyan 

körülményt nem láttunk, ami kizárná az itthoni létesítést. Azt mondták, hogy ivóvíz-tisztaságú 

víz megy ki. A többiek is elfogadhatónak ítélték a látott technológiát. Azért is kellett kimenni, 

hogy mindenki megnyugodjon. A tervekkel kapcsolatban annyi a változás, hogy a keleti 

határszélre, Sülysáp és Tápiószecső határára lett kitolva a telep helye, ott egy vízlevezető 

árokra épül rá, amit be kell tölteni és másikat kell készíteni, ez egy plusz költség. A másik 

plusz költség a bevezető út: hosszabb lett, mint az eredeti elképzelések szerinti hosszúság. Az 

elfogadott szabályozási tervünkhöz is igazodni kell, emiatt is hosszabb, valamint amiatt is, 

hogy az iparterületen megy keresztül. Ezeknek a többletköltségeknek a vállalásáról még 

döntenünk kell. Valamint a tisztító telkének a jogi sorsa sem dőlt még el. 

Pálinkásné Petik Éva: Mi lesz a társulásokkal? 

Horinka László polgármester: A társulásoknak nem kell megszűnni, csak meg kell felelniük 

a törvényi előírásoknak. A mai társulási ülésen úgy döntöttünk Nagykátán, hogy az eddigi 
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szociális területeket meg kellene tartani. A normatívák alakulása még mindig azt mutatja, 

hogy jobban járunk, mintha magunk akarjuk ellátni.  

Más kérdés, hozzászólás? Aki egyetért a tájékoztató elfogadásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

151/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

2. NAPIRENDI PONT 

2013. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Elolvastátok, a lényeg, hogy a PTÜB tárgyalta és elfogadásra 

javasolja. A bizottság valahogy úgy foglalt állás, hogy a jelenlegi helyzetben a reális cél, hogy 

működjünk, nem célszerű túl nagy célokat kitűzni. Aki egyetért a koncepció elfogadásával, 

kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

152/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének 

megalapozására – az államháztartásról szóló 2011. évi 

CXCV. törvény 24. § (1) bekezdése szerint – előterjesztett 

költségvetési koncepciót jóváhagyja, 

2./ felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a költségvetési 

rendelet előkészítése során a koncepcióban foglalt tervezési 

szempontok maradéktalan érvényesítését biztosítsák. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. február 15-ig folyamatos 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

3. NAPIRENDI PONT 

A helyi adók és díjak mértékének felülvizsgálata, döntés az 

ebrendészeti hozzájárulás bevezetéséről 

 

Horinka László polgármester: Az írásos anyagot ismeritek, a bizottsági véleményekben 

olvashattátok, hogy a PTÜB nem javasol emelést, de egy egységes díjrendelet megalkotását 

javasolja. Ily módon kell-e erről dönteni? 

Tóth Krisztina jegyző: Kérnénk a döntést a kérdés tárgyalásának dokumentálására. Illetve 

ehhez a témához kapcsolódik az ebrendészeti hozzájárulás bevezetése. 

Horinka László polgármester: Szaporodnak az ebekkel kapcsolatos költségek, 

foglalkoztatjuk a gyepmester, és még más feladataink is vannak, illetve lesznek. A múlt héten 

az állatorvosok jártak nálunk, az újságban megjelent egy cikk is. A kutyákat sajnos sokan nem 
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oltatják be, ráadásul egy törvénymódosítása folytán háromévente össze kell írni a kutyákat. 

Vannak tehát az önkormányzatnak ezzel költségei, amit méltányos lenne azokra áthárítani, 

akik kutyát tartanak. Nyilván az összeg behajtásával sok dolgunk lesz. 

Balog Mónika: Nem lehet az oltással együtt szedni? 

Tóth Krisztina jegyző: Nyilván erre is van mód, azonban mint Popovics doktor úr elmondta 

a kutyák egyharmada van beoltva, tehát ez csak részben oldja meg a problémát. Elvileg 

minden kutyát chippel kell ellátni, amire március 31-ig van türelmi idő. Az összeírás ezt 

követően lenne csak.  

Szücsi Csaba: Ha valaki nem rakatja be a chipet, akkor mi van? 

Tóth Krisztina jegyző: Meg kell büntetni a törvény szerint.  

Horinka László polgármester: Tehát a javaslat, hogy helyben hagyjuk a helyi adókat és 

díjakat, de január 1-től bevezetjük az ebrendészeti hozzájárulást. Kétszer szavazunk a 

napirenden belül, először az adókról és díjakról hozunk határozatot. Aki egyetért azzal a 

javaslattal, hogy ne emeljük a helyi adókat és díjakat, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

153/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi adók és díjak felülvizsgálatának eredményeképp  

1./ a helyi adók mértékét nem kívánja módosítani, 

2./ a helyi díjak mértékét nem kívánja módosítani. 

3./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az 1-2./ pontban 

foglalt döntéseket vegyék figyelembe a költségvetési 

rendelet előkészítése során. 

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2012. február 15-ig folyamatos 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

Horinka László polgármester: Következik az ebrendészeti hozzájárulás bevezetését 

tartalmazó rendelet. Aki egyetért az ebrendészeti hozzájárulás bevezetésével és elfogadja az 

előterjesztett rendeletet, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta:  

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2012. (...) önkormányzati rendelete  

az ebrendészeti hozzájárulásról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1)-(2) 

bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 

bekezdésével, valamint az állatok védelméről és kíméletéről szóló 1998. évi XXVIII. törvény 

42/C. §-ával, 48/A. § (3) és 49. § (5) bekezdésével kapott feladatkörében, illetve 

felhatalmazással a következőket rendeli el: 

 

1. §  
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E rendelet hatálya arra – az állatok védelméről és kíméletéről szóló 1998. évi XXVIII. 

törvény (továbbiakban: Ávt.) 42/C. § (2) bekezdése szerinti – ebtulajdonosra terjed ki, aki 

Sülysáp Nagyközség közigazgatási területén ebet tart. 

 

2. §  

 

(1) Az adott év első napjáig négy hónapos kort betöltött eb után az eb tulajdonosa – az e 

rendeletben foglaltak szerint – ebrendészeti hozzájárulás fizetésére köteles.  

(2) Az ebrendészeti hozzájárulás éves mértéke 

a) veszélyes eb vonatkozásában: ebenként 20.000 Ft, 

b) az a) pontban foglalttól eltérő esetben:  

ba) egy eb tartása esetén 2.000 Ft,  

bb) minden további eb esetén ebenként 3.000 Ft. 

 

3. §  

 

(1) Az ebrendészeti hozzájárulás teljes összegét tárgyév június hó 30. napjáig kell 

megfizetni Sülysáp Nagyközség Önkormányzata részére, előzetes értesítés alapján. 

(2) Mentesülnek az ebrendészeti hozzájárulás megfizetése alól  

a) az Ávt. 42/C. § (4) bekezdésében felsorolt ebek tulajdonosai, 

b) az első eb erejéig azon Sülysápon egyedül élő ebtulajdonosok, akik 70. életévüket a 

tárgyévet megelőzően betöltötték és jövedelmük kizárólag öregségi nyugellátásból 

vagy egyéb szociális ellátásból származik. 

(3) A mentességre való jogosultságot legkésőbb az (1) bekezdésben foglalt határidőig – a 

megfelelő igazolással alátámasztva – be kell jelenteni a Polgármesteri Hivatalnál.  

(4) A mentesség alá eső eben túl tartott további eb után tulajdonosa a 2. § (2) bb) alpontja 

szerinti hozzájárulási összeget köteles megfizetni. 

 

4. §  

 

(1) Az eb tulajdonjogában bekövetkezett változást – eb eladása, eb vásárlása, négy 

hónapos kort betöltött ebszaporulat, eb elhullása – az eb tulajdonosa 15 napon belül köteles 

bejelenteni a Polgármesteri Hivatalban. 

(2) Az (1)-(2) bekezdés szerinti változás esetén az ebtulajdonos az adott évre az 

ebrendészeti hozzájárulás összegének 50 %-át köteles megfizetni. A fizetési határidőt 

követően bejelentett változás esetén a megfizetett hozzájárulás 50 %-a visszajár az 

ebtulajdonosnak. 

 

5. §  

 

(1) Az ebrendészeti hozzájárulás megállapításáról, a mentességről és a visszatérítésről a 

jegyző dönt.  

(2) Az ebrendészeti hozzájárulás megfizetését a jegyző az ebösszeírás adatai alapján 

ellenőrzi. 

 

6. §  

 

Ez a rendelet 2013. január 1-jén lép hatályba. 

 

 

Sülysáp, 2012. november 15. 
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 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

4. NAPIRENDI PONT 

Háromnegyedéves költségvetési beszámoló megtárgyalása, 

költségvetési rendelet módosítása 

 

Horinka László polgármester: Rengeteg táblázat, rengeteg szám; kíván-e valaki kérdezni, 

véleményt alkotni? A PTÜB tárgyalta a beszámolót és elfogadásra javasolja. Aki egyetért a 

beszámoló elfogadásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

154/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat 2012. évi költségvetésének háromnegyedéves  

végrehajtására vonatkozó – az államháztartásról szóló 2011. évi 

CXCV. törvény 87. § (1) bekezdése szerint előterjesztett – 

beszámolót – 739.989 ezer Ft tényleges pénzforgalmi kiadási és 

714.535  ezer Ft tényleges pénzforgalmi bevételi összeggel – 

elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: A beszámoló elfogadásához kapcsolódik egy 

rendeletmódosítás is. Aki támogatja az előterjesztett rendeletmódosítást, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

25/2012. (...) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló  

1/2012. (II. 16.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 

bekezdésének a) és f) pontjával, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 

23. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 

 

7. §  

A Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat 2012. évi 

költségvetéséről szóló 1/2012. (II. 16.) önkormányzati rendelete (Kvr.) 2. § helyébe a 

következő lép: 

 2. § A Képviselő-testület Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 2012. évi 

 költségvetésének önkormányzati szinten  összesített kiadási és bevételi  

  a) eredeti  főösszegét 1.391.590.615 ezer forintban,  
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  b) módosított főösszegét 1.420.658.949 ezer forintban     

 állapítja meg. 

 

8. §  

A Kvr. 3. § (1) ba) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

 ba) normatív támogatás 380.056  e Ft. 

 

9. §  

A Kvr. 4. § (1) a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

 a) ellátottak pénzbeli juttatásai 70.824  e Ft, 

 

10. §  
E rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. november 15. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

 

5. NAPIRENDI PONT 

2013. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 

 

Horinka László polgármester: A bizottságok elfogadásra javasolják. Kérdés? Számomra a 

finanszírozása a kérdés, de mindegy, hogy társulásban vagy önállóan, ezt el kell végezni, 

viszont nem tudjuk még mennyibe fog kerülni. Aki egyetért a következő évi belső ellenőrzési 

terv jóváhagyásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

155/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat 2013. évi, Kiss Ferenc belső ellenőr által 

elkészített belső ellenőrzési tervét jóváhagyja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 

 

6. NAPIRENDI PONT 

A Képviselő-testület 2013. évi munkatervének elfogadása 

 

Horinka László polgármester: Mindhárom bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja, az 

OMSB javasolja azonban kiegészíteni. A PTÜB-n felmerült, hogy az előző évekhez 

hasonlóan az oktatási intézmények beszámolóját is bele kellene venni a munkatervbe, mivel 

még mi indítottuk el a tanévet. 

Balog Mónika: Fel kell venni a kapcsolatot a tankerület igazgatójával, nem kerülhetjük meg 

az intézmény felügyeletét. 
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Seprősné Cseri Ágota: Semmilyen szakmai joga nincs az önkormányzatnak ehhez. Ahhoz 

viszont van, hogy a decemberi ülésre bekérje a beszámolókat, a tanévből eddig eltelt 

időszakról. 

Balog Mónika: Én megoldhatónak tartom, hogy a tankerület igazgatóján keresztül 

megkérdezzük őket.  

Horinka László polgármester: Nevezzük ezt tájékoztatónak, az intézmények helyzetéről, 

munkájáról. 

Cseri Péter alpolgármester: A mi gyerekeinket nevelik, és tudni akarom, hogy mi a helyzet. 

Horinka László polgármester: Az elhangzottak alapján javasolom, hogy két kiegészítés 

kerüljön be a júniusi ülésre. Aki egyetért az elhangzottak szerint módosított munkaterv 

elfogadásával, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

156/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ A Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, többször 

módosított 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 

(SZMSZ) 11. §-a alapján előterjesztett a 2013. évre szóló 

munkatervét a következő kiegészítésekkel fogadja el: 

- júniusi ülésre kerüljön be az iskolák tájékoztatója az 

intézmények munkájáról, 

- júniusi ülésre kerüljön be a 2013. évi önkormányzati 

elismerések odaítélése 

2./ Felkérik a Bizottságokat, hogy munkaterveiket az elfogadott 

testületi munkaterv alapján fogadják el. 

3./ Felkérik a polgármestert és a jegyzőt, hogy az ülések 

technikai feltételeinek biztosításáról gondoskodjanak. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. decemberi ülés; 3./ folyamatos 

Felelős: polgármester, jegyző, bizottsági elnökök 

 

 

7. NAPIRENDI PONT 

Igazgatási szünet elrendelése 

 

Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Négy munkanapról 

van szó, két szombaton kellene dolgozni december első felében, értelemszerűen ezekre a 

napokra is vonatkozik az igazgatási szünet elrendelése. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

26/2012. (...) önkormányzati rendelete 

a 2012. évi téli igazgatási szünet elrendeléséről 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1)-(2) 

bekezdésével, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 

bekezdésével, valamint a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 232. § 

(3) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket rendeli el: 

 

1. § E rendelet hatálya Sülysáp Nagyközség Polgármesteri Hivatalára és az ott (a 

továbbiakban: Polgármesteri Hivatal) foglalkoztatott munkavállalókra terjed ki.  

2. § (1) A Polgármesteri Hivatal 2012. december 24. napjától 2012. december 31. napjáig 

igazgatási szünetet tart. 

(2) Tekintettel (1) bekezdésben foglaltakra az igazgatási szünet kiterjed – a 2012. évi 

munkaszüneti napok körüli munkarendről szóló 39/2011. (X. 14.) NGM rendelet 2. § e) 

pontjával, valamint a 2013. évi munkaszüneti napok körüli munkarendről szóló 28/2012. (IX. 

4.) NGM rendelet 2. § a) pontjával – a 2012. december 1. és 15. napjára elrendelt 

munkanapokra is. 

(3) Az igazgatási szünet idejére a munkavállalók részére rendes szabadságot kell kiadni 

oly módon, hogy mindemellett biztosított legyen a zavartalan ügymenet és feladatellátás. 

(4) A (2) bekezdésben foglaltak betartásáról, valamint a lakosság és az érintett társszervek 

tájékoztatásáról a jegyző gondoskodik. 

3. § Ez a rendelet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba, és 2013. január 1-jén 

hatályát veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. november 15. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

8. NAPIRENDI PONT 

A 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet (SZMSZ) módosítása 

 

Tóth Krisztina: A PTÜB tárgyalta a Határ és Szív utca vízközmű fejlesztésével kapcsolatos 

napirendet, melynek nyomán azt javasoljuk, hogy polgármester úr hatáskörébe kerüljön át a 

közművesítési hozzájárulás kivetése.  

Horinka László polgármester: Óriási vita volt ebből a bizottsági ülésen, végül is ezért 

találtuk ki ezt a megoldást. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon a szükséges SZMSZ-

módosításról. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

27/2012. (...) önkormányzati rendelete 

a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  

14/2009. (XII. 22.) rendeletének módosításáról 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésével, valamint a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 9. § (3), 16. 
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§ (1) és 18. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket 

rendeli el: 

1. §  

 

A Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 14/2009. (XII. 22.) rendeletének 3. melléklete 1. A Képviselő-testület 

által a polgármesterre átruházott hatáskörök pontja a következő rendelkezéssel egészül ki: 

 

− az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 28. §-a 

szerinti közművesítési hozzájárulás hatósági határozatban történő kiszabása. 

 

2. §  

 

Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 

veszti. 

 

 

Sülysáp, 2012. november 15. 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina  

 polgármester jegyző 

 

9. NAPIRENDI PONT 

Szűcsi Istvánné kerítésépítés iránti kérelme /kastélykert/ 

 

Horinka László polgármester: A Magdolna utcában található kocsma mögötti 

kerítésszakaszról van szó. 

Farkas Ferenc: A PTÜB ülésén abban maradtunk, hogy támogatjuk a hátsó kerítés közös 

megépítését a Faluszolga Kft. bevonásával, abban az esetben, ha az ingatlan utcafronti részén 

is megépíti a kerítést.  

Horinka László polgármester: Van más javaslat? A másik szomszéd felőli kerítés még 

felvet néhány kérdést. Aki egyetért a PTÜB javaslatával, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

157/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Szűcsi 

Istvánné Sülysáp Határ utca szám 9. szám alatti lakos kérelme 

ügyében az alábbi döntést hozza: 

1./ Az önkormányzat közreműködik az Iskola u. 7. szám alatti 

önkormányzati tulajdonú ingatlan és a Szűcsi Istvánné 

Sülysáp Határ utca szám 9. szám alatti lakos tulajdonában 

lévő Magdolna u. 41. számú ingatlan közös telekhatárán 

történő kerítésépítésben, azzal a feltétellel, hogy Szűcsi 

Istvánné az ingatlanát a többi nyitott telekhatáron is 

megfelelő módon lekeríti. 

2./ Az önkormányzat a kivitelezéshez a munkadíj vállalásával 

járul hozzá, oly módon, hogy a kerítést a Szűcsi Istvánné 
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által kívánt műszaki megoldással a Faluszolga Kft. 

megépíti. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

10. NAPIRENDI PONT 

1956-os emlékmű létesítése NKA pályázat keretében 

 

Horinka László polgármester: A témához kapcsolódó számokat és látványtervet ma délelőtt 

kaptuk meg, a pályázat kész, ma éjfél a benyújtási határidő. A művész a Szórádi Zsigmond, a 

terv, amit készített egy fáklyát jelképez, emberi torzók alkotják a lángnyelveket. 7,2 millió a 

költségvetése, 70 százalékát támogatja maximum a pályázat. Kő és bronz az alapanyaga, 

három és fél méter magas az alkotás. 

Katus Norbert: Nem kizárólag 56-os, bármilyen szabadságharcra lehet használni.  

Horinka László polgármester: Legalább 5-6 éve beszélgetünk arról, hogy jó lenne egy ilyen 

emlékmű. A településközpont fejlesztésére irányuló pályázatban volt is egy ilyen elképzelés, 

de sajnos nem nyertünk. A kérdés az, hogy tudjuk-e támogatni.  

Katus Norbert: A bekerülési költség nettó 5,6 millió, ami bruttó 7,2 millió. Ebből 1,5 millió 

a művész tiszteletdíja, kb. 1,77 millió az anyagköltség, a többi a munkadíj, 2,4 millió.  

Cseri Péter alpolgármester: Ez szerintem rendben van. 

Horinka László polgármester: 2,2 millió az önrész, ha nem nyerjük meg az 5 milliót, akkor 

nem csináljuk. Tudjuk-e ezt támogatni? A határozati javaslat 2. pontjába beírjuk az önrészt. 

Aki tudja támogatni, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

158/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy  

1./ az NKA Vizuális Kollégiumának pályázatára egy 1956-os 

forradalom és szabadságharc emlékére készített alkotás 

elkészítésére benyújtja pályázatát 

2./ a szükséges önerőt, azaz 2.200.000,- Ft-ot Sülysáp 

Nagyközség Önkormányzata 2013. évi költségvetésében 

biztosítja. 

3./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére.   

Határidő: 1./ 2012. november 15.; 2./ 2013. február 15. 

Felelős: polgármester 

 

10. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

Pálinkásné Petik Éva: A 2. napirendnél elfelejtettem megkérdezni, hogy az iskolában 

dolgozó technikai dolgozók sorsáról már született-e döntés. 

Horinka László polgármester: A jövő héten, a PTÜB leül egy beszélgetésre és 

megpróbálják kitalálni, hogy mi lenne a legjobb megoldást.  
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A járási tankerület vezetője Katonáné Barna Zsuzsa lesz, Farmoson dolgozik, de Tápiószelén 

lakik, egy fiatal pedagógus. Felkereste a településeket, azért hogy tudja melyik település 

vállalja a működtetést és melyik nem. Most úgy néz ki, hogy erre nem lesz külön támogatás, 

úgy tudom, hogy Tápiószentmárton és Tápiószele is azt mondta, hogy nem. Most még van 

lehetőség, hogy megváltoztassuk a döntésünket. Ha erre nem lesz forrás, akkor mínuszos 

költségvetéssel indulunk. Az a tapasztalat, hogy a kisebb települések vállalják, a nagyobbak 

pedig nem. Megkérdeztem a tankerületi igazgatót, hogy mi van akkor, ha később kiderül, 

hogy mégsem tudjuk vállalni. Azt mondta, hogy ő sem tudja, hogy lesz ez.  

Tóth Krisztina jegyző: Azt gondolom, hogy túlzottan vállalkozó kedvűek voltunk ezzel 

kapcsolatban. 

Szücsi Csaba: A teljes államosítás azt jelenti, hogy a vagyon is megy az államhoz, de ez nem 

teljes államosítás, mert az ingatlanokat nem viszik el. Én el tudom képzelni, hogy lesz olyan, 

hogy épülettel együtt viszik a vagyont. 

Horinka László polgármester: Egy ilyen államosításnak nagyon negatív visszhangja lenne.  

Seprősné Cseri Ágota: Ha az állam üzemeltet, akkor ingyenes használatba adjuk az 

épületeket. 

Horinka László polgármester: A költségvetés bizonytalansága, a részletkérdések 

tisztázatlansága miatt most úgy látjuk, hogy nem tudjuk vállalni az üzemeltetést. 

Pálinkásné Petik Éva: Mekkora tételt jelent ennek a három intézménynek a működtetése, 

fűtés, világítás és a 12 ember? 

Horinka László polgármester: Csak a minimálbérrel számolva is 24 millió a bér, ott a fűtés, 

a világítás, összesen 50 millió feletti összegről beszélhetünk. 

Seprősné Cseri Ágota: 55-60 millió körül van a két iskola. 

Cseri Péter alpolgármester: Ezt felelősen nem vállalhatjuk be. 

Horinka László polgármester: Tisztázatlan az intézményfenntartó központ működése, most 

úgy látjuk, hogy nem tudjuk vállalni, tehát így nyilatkozunk.  

Pálinkásné Petik Éva: Ez egy vakrepülés, nem tudunk semmit előre látni, olyan döntés elé 

állítanak, hogy bármit döntünk, nem tudjuk mi lesz. 

Horinka László polgármester: A bizonytalanságokra tekintettel azt kellene most mondani, 

hogy nem vállaljuk, később biztosan szívesen odaadják, ha akarjuk. 

Seprősné Cseri Ágota: A kötelező feladatokra adnak normatívát. Az intézmények fenntartása 

önként vállalt feladat vagy nem, azt még nem tudni. 

Pálinkásné Petik Éva: Az iskolák dologiját adja? 

Horinka László polgármester: Elvileg a szakmai dolgokat az állam finanszírozza. 

Pálinkásné Petik Éva: Honnan tudjuk, hogy tudjuk-e vállalni? 

Szücsi Csaba: Tápiószentmárton vajon milyen alapon mondta, hogy nem tudja vállalni?  

Horinka László polgármester: Nem vállalták, arra hivatkozva, hogy nem viszik el az összes 

hitelüket, és a jövő évi költségvetést úgy látják, hogy nem fér bele. Mi is számoltunk, és 

valóban luk lesz a költségvetésen ezzel együtt. 

Balog Mónika: A tornacsarnokot az állam bérelni fogja tőlünk? 

Horinka László polgármester: Nem, ki lesz kötve, hogy ettől eddig iskolai feladat, a többi 

időben bérbe lehet adni. 

Tóth Krisztina jegyző: A következő év május végéig dönthetünk újra, hogy akarjuk-e vagy 

nem az üzemeltetést, de csak 2,5 év múlva lehet váltani. 

Katus Norbert: Az adósságoknál is egyedileg lesz megnézve minden önkormányzat. 

Szücsi Csaba: A legoptimistább feltételezésem, hogy az állam kiszámolja, hogy mennyit szán 

rá, és azt a pénzt adja rá. Nyilván arra megy ki az egész, hogy minél kevesebb legyen. 

Cseri Péter alpolgármester: Az állami normatíva eddig is csak nagyságrendileg a felét 

fedezte. 

Horinka László polgármester: Elvágjuk-e a köldökzsinórt? 

Katus Norbert: Azzal bukunk kisebbet, ha most nemet mondunk. 
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Balog Mónika: Mi lesz, ha azt mondják, hogy nem veszik át az adósságunkat, mert nemet 

mondtunk? 

Szücsi Csaba: Többen kijelentették, hogy azért van az államosítás, mert az elmúlt években 

nem jól gazdálkodtak az önkormányzatok. Abban ne nagyon reménykedjünk, hogy az 

önkormányzatiság nem sérül. Abban sem érdemes gondolkodni, hogy milyen érzelmi 

kapcsolatunk van az intézményekkel. Mitől döntene másként az önkormányzat később? 

Katus Norbert: Attól, hogy kedvezően alakulnak a gazdasági bevételek. 

Horinka László polgármester: Ha valaki nem vállalja, akkor a működtetés forrásait úgyis 

elviszik az önkormányzatoktól. Most gyakorlatilag elviszi a pedagógusbéreket, nem ad 

oktatási normatívát, de elviszi az SZJA-t, ami nálunk 710 millió forint.  

Katus Norbert: Ha most nem születik döntés, akkor mi van? 

Tóth Krisztina jegyző: Semmi, már van egy döntésünk. 

Pálinkásné Petik Éva: A jelenlegi döntésünk két évre szól gyakorlatilag. 

Horinka László polgármester: Nagyjából kettő és fél évre. Ha most nem döntünk, akkor 

vállaltuk. Merjük-e azt mondani, hogy nem vállaljuk? Ez egy 55 milliós kapocs, elég drága 

kapocs. Aki egyetért azzal, hogy a bizonytalan helyzetre, és az önkormányzat anyagi 

helyzetére tekintettel, ne vállaljuk az oktatási intézmények működtetését, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

159/2012. (XI. 15.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ Úgy dönt, hogy a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 97. § (24) b) pontjára hivatkozással a Móra 

Ferenc Általános Iskola és a Szent István Általános Iskola 

működtetésének állami átvállalása iránti kérelmet benyújtja. 

2./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. november 15. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

Horinka László polgármester: Ha nincs más kérdés, hozzászólás, zárt ülés keretében 

folytatjuk a napirendek tárgyalását. 

 

/Zárt ülés, melyről külön jegyzőkönyv készült./ 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 Cseri Péter Farkas Ferenc 

 alpolgármester települési képviselő 


